



Private Party and Event at Uptop Bistro & Bar

We can cater an exclusive private party for your special events.

- Birthday Party, Private Gathering, Festive Party, Engagement Party, Baby Shower, Theme Party, Bridal Shower, Speed Dating event, etc.
- Maximum capacity: 25 persons
- Amenities : HD Flat screen television, Free Wifi, Writing Pads , papers and Pens

Uptop Bistro & Bar

With a panorama view of the Hong Kong's vibrant skyline and Victoria Harbour, Uptop Bistro and Bar serves up modern comfort food for our local neighborhood. It is the place to share special moments, it is the space to entertain your closest friends and it is the view to unwind in between your busy schedule.

Sky Tower Lunch (Package 1)

- Available from Monday to Friday. (12:00 --- 14:30pm)
- Capacity : 20 --- 25 persons
- Minimum consumption :HKD 3,000.00 catering for up to 20 persons, including food and beverage (non-alcoholic),extra charge will be applied for more than 20 persons
- Up to consumption of HKD 4,000.00 could enjoy a glass of house wine per person
- Up to consumption of HKD 5,000.00 could enjoy a glass of house wine per person and 10% off before service charge
- Enjoy 5 photos from instant camera
- Subject to 10% service charge





Sky Tower Lunch (Package 2)

- Available at Saturday and Sunday. (12:00 --- 14:30pm)
- Capacity : 20 --- 25 persons
- Minimum consumption: HKD 4,000.00 catering for up to 20 persons, including food and beverage (non-alcoholic), extra charge will be applied for more than 20 persons
- Up to consumption of HKD 5,000.00 could enjoy a free glass of house wine per person
- Up to consumption of HKD 6,000.00 could enjoy a free glass of house wine per person and 10% off before service charge
- Enjoy 10 photos from instant camera
- Subject to 10% service charge

Afternoon Tea (Package 1)

- Available from Monday to Thursday. (15:00 --- 17:00pm)
- Capacity : 25 --- 30 persons
- Minimum consumption :HKD 4,000.00
- Up to consumption of HKD 5,000.00 could enjoy 10% off service charge waived
- With real-time Facebook Check-in could enjoy ice cream dessert
- Enjoy 5 photos from instant camera
- Subject to 10% service charge

Afternoon Tea (Package 2)

- Available from Friday to Sunday. (15:00 --- 17:00pm)
- Capacity : 25 --- 30 persons
- Minimum consumption :HKD 5,000.00
- Up to consumption of HKD 6,000.00 could enjoy 10% off service charge waived
- With real-time Facebook Check-in could enjoy ice cream dessert
- Enjoy 5 photos from instant camera
- Subject to 10% service charge



Starlight Dinner (Package 1)

- Available from Monday to Thursday. (18:00 --- 22:30pm)
- Capacity : 20 --- 25 persons
- Minimum consumption :HKD 10,000.00 catering for up to 20 persons, including food and beverage (non-alcoholic), extra charge will be applied for more than 20 persons.
- Up to consumption of HKD 13,000.00 could enjoy a free glass of house wine and a toast of sparkling wine per person
- Enjoy 5 photos from instant camera
- Subject to 10% service charge
- Extra consumption at Sky Deck could enjoy 10% off before service charge

Starlight Dinner (Package 2)

- Available from Friday to Sunday. (18:00 --- 22:30pm)
- Capacity : 20 --- 25 persons
- Minimum consumption :HKD 12,000.00 catering for up to 20 persons, including food and beverage (non-alcoholic), extra charge will be applied for more than 20 persons
- Up to consumption of HKD 15,000.00 could enjoy a free glass of house wine and a toast of sparkling wine per person
- Enjoy 10 photos from instant camera
- Subject to 10% service charge
- Extra consumption at Sky Deck could enjoy 10% off before service charge



Terms & Conditions

- Price will be adjusted subject to menu, special request, number of persons, special occasions and public holidays, etc
- All rights reserved

Payment

- 50% of total consumption as deposit must be settled 14 days prior to arrival
- Cancellation within 14 days, 50% of the paid deposit will be forfeited
- Cancellation within 7 days, full deposit will be forfeited
- Bills are payable in Hong Kong currency
- Credit cards accepted: VISA, Master card, Union Pay

Please contact us for enquiries and reservations

Tel: (852) 2117 3526/3951 8366

Email: dining@popway.com.hk / charlene@popway.com.hk



Uptop Bistro & Bar 私人派對

適用於:

- 生日派對、私人聚會、節日派對、酒會、訂婚派對、滿月酒、主題派對、婚前派對、速配約會、結婚派對,等等
- 最高容納人數: 25 人
- 設施: 高清液晶平面電視、免費 Wifi, 記事板及文儀用具(需預約)

Uptop Bistro & Bar

Uptop Bistro and Bar 位於酒店頂層，透過 270 度落地玻璃窗俯瞰尖沙咀城市景觀，並眺望維港海岸景致，在這裏用餐恍如置身於天際。這也是分享特殊時刻的地方，在這招待你最親密的朋友，享受你們最輕鬆的時光。

天際午餐(套餐 1)

- 適用於星期一至五(中午 12:00 --- 14:30)
- 容納人數: 20 ---25 人
- 最低消費: 20 人共 HKD 3,000.00，包括食品及飲料（不含酒精），超過 20 人將額外收費。
- 消費達 HKD 4,000.00，每人可享指定紅/白酒一杯
- 消費達 HKD 5,000.00，每人可享指定紅/白酒一杯及可享九折優惠(於計算服務費前折扣)
- 可免費獲贈 5 張即影即有相片
- 另收加一服務費



天際午餐(套餐 2)

- 適用於星期六至日(中午 12:00 --- 14:30)
- 容納人數: 20 ---25 人
- 最低消費: 20 人共 HKD 4,000.00，包括食品及飲料（不含酒精），超過 20 人將額外收費。
- 消費達 HKD 5,000.00，每人可享指定紅/白酒一杯
- 消費達 HKD 6,000.00，每人可享指定紅/白酒一杯及可享九折優惠(於計算服務費前折扣)
- 可免費獲贈 10 張即影即有相片
- 另收加一服務費

悠閒下午茶(套餐1)

- 適用於星期一至四(中午 15:00 --- 17:00)
- 容納人數: 25 --- 30 人
- 最低消費: HKD 4,000.00
- 消費達 HKD 5,000.00 可免收加一服務費
- 如即時在臉書打卡,可享免費雪糕
- 免費獲贈 5 張即影即有相片
- 另收加一服務費

悠閒下午茶(套餐2)

- 適用於星期五至日(中午 15:00 --- 17:00)
- 容納人數: 25 --- 30 人
- 最低消費: HKD 5,000.00
- 消費達 HKD 6,000.00 可免收加一服務費
- 如即時在臉書打卡,可享免費雪糕
- 免費獲贈 5 張即影即有相片
- 另收加一服務費



星光夜宴(套餐 1)

- 適用於星期一至四(晚上 18:00 --- 22:30)
- 容納人數: 20 --- 25 人
- 最低消費: 20 人共 HKD 10,000.00，包括食品及飲料（不含酒精），超過 20 人將額外收費
- 消費達 HKD 13,000.00，每人可享指定紅/白酒一杯及祝酒香檳一杯
- 可免費獲贈 5 張即影即有相片
- 另收加一服務費
- 額外在天際花園消費可享九折優惠(於計算服務費前折扣)

星光夜宴(套餐2)

- 適用於星期五至日(晚上 18:00 --- 22:30)
- 容納人數: 20 --- 25 人
- 最低消費: 20 人共 HKD 12,000.00，包括食品及飲料（不含酒精），超過 20 人將額外收費
- 消費達 HKD 15,000.00，每人可享指定紅/白酒一杯及祝酒香檳一杯
- 可免費獲贈 10 張即影即有相片
- 另收加一服務費
- 額外在天際花園消費可享九折優惠(於計算服務費前折扣)



條款及細則

- 價格會因應菜單,特別要求,人數,特殊情況及公眾假期而有所調整
- Uptop Bistro and Bar 將保留最終決定權

付款方式

- 必須在 14 天前付總消費的 50%訂金
- 在 14 天內取消預約,將收取已付訂金 50%款項
- 在7天內取消預約,全數訂金將不會退還
- 費用按港幣計算
- 酒店可接受 VISA 卡、萬事達卡和銀聯卡

查詢或預訂請聯絡我們的餐飲部或銷售部同事

電話: (852) 2117 3526 / 3951 8366

電郵: dining@popway.com.hk / charlene@popway.com.hk

